

Notis mengenai National Telecommunications Commission

Kriteria pembahagian nombor telefon jarang berlaku bagi perkhidmatan telefon mudah alih

Bahawasanya adalah bermanfaat untuk menetapkan kriteria untuk berkesan, saksama, berbaloi dan cukup peruntukan nombor telefon jarang berlaku bagi perkhidmatan telefon mudah alih untuk perkhidmatan berasaskan persaingan yang bebas dan adil. Di samping itu, bagi peluang sama rata dan menyeluruh yang memberi kepada orang-orang dalam akses kepada nombor telefon jarang berlaku untuk telefon mudah alih Perkhidmatan dan maksimum kerajaan yang mendapat manfaat dalam konsisten dengan Fasal 19 dan Fasal 81 daripada Notis mengenai National Telecommunications Commission pada peruntukan dan pengurusan telekomunikasi nombor, menetapkan bahawa penyiaran National Telecommunications Commission boleh menetapkan kriteria dan prosedur khas bagi peruntukan nombor telefon jarang untuk perkhidmatan telefon bimbit yang termasuk nombor telefon jarang berlaku bagi perkhidmatan telefon mudah alih yang tidak lagi telah diperuntukkan selaras dengan Notis mengenai National Telecommunications Commission pada kriteria peruntukan dan pengurusan bagi telekomunikasi nombor B.E. 2551 (1998).

Menurut peruntukan dalam Seksyen 27 (7) dan (24), Seksyen 33 dalam mengiringi dengan Seksyen 81 pada the Act on Organization to Assign Radio Frequency and to Regulate the Broadcasting and Telecommunications Services B.E. 2553 (2010), dan Seksyen 11, Seksyen 12, Seksyen 13, Seksyen 14, Seksyen 15 dan Seksyen 16 pada Telecommunication Business Operation Act B.E. 2544 (2001), National Broadcasting and Telecommunications Commission itu disyariatkan kriteria untuk peruntukan nombor telefon jarang berlaku untuk telefon mudah alih Perkhidmatan seperti berikut:

Fasal 1 Peruntukan nombor telefon jarang berlaku bagi perkhidmatan telefon mudah alih di mana-mana perkara yang tidak terutamanya yang ditetapkan di bawah ini, undang-undang di bawah Notis mengenai National Telecommunications Commission pada kriteria peruntukan dan pengurusan bagi telekomunikasi nombor hendaklah mula berkuatkuasa selagi ianya tidak dalam konflik atau bercanggah.

Fasal 2 Dalam notis ini,

"Suruhanjaya" bermakna National Broadcasting and Telecommunications Commission.

“Ketua Setiausaha” bermaksud Secretary-General of the National Broadcasting and Telecommunications Commission.

"Pejabat" bermakna Office of the National Broadcasting and Telecommunications Commission

"Pemberi perkhidmatan telefon mudah alih" bermakna pemegang lesen operasi perniagaan telekomunikasi yang menyediakan perkhidmatan telefon mudah alih mengikut Telecommunications Business Operation Law, dan juga termasuk pemegang lesen konsesi atau Perjanjian bagi operasi perniagaan telekomunikasi dari TOT Public Company Limited dan CAT Telecom Public Company Limited untuk menyediakan perkhidmatan telefon mudah alih sedia ada sebelum tarikh penguatkuasaan Telecommunications Business Operation Act B.E. 2544 (2001).

"Pemberi perkhidmatan telefon" bermakna pemegang lesen operasi perniagaan telekomunikasi yang menyediakan perkhidmatan telefon mudah alih mengikut Telecommunications Business Operation Law, dan juga termasuk pemegang lesen konsesi atau Perjanjian bagi operasi perniagaan telekomunikasi dari TOT Public Company Limited dan CAT Telecom Public Company Limited untuk menyediakan perkhidmatan telefon mudah alih sedia ada sebelum tarikh penguatkuasaan Telecommunications Business Operation Act B.E. 2544 (2001).

"Kumpulan Nombor Terpelihara" bermakna sekumpulan nombor yang tidak lagi telah diperuntukkan oleh Suruhanjaya kepada mana-mana telefon mudah alih pembekal selaras dengan resolusi National Telecommunications Commission yang telah menjalankan kewajipan National Broadcasting and Telecommunications Commission in the Meeting No. 39/2553 pada 15 Disember 2010.

"Rare Number" bermakna nombor telefon perkhidmatan telefon mudah alih yang 10 digit nombor dengan sifat tertentu numeral jujukan seperti yang ditetapkan oleh pejabat di bawah prinsip atau bentuk nombor yang ditentukan dalam kurungan itu bersama-sama.

Fasal 3 Bagi peruntukan efektif bagi nombor telefon untuk perkhidmatan telefon mudah alih kepada pembekal telefon mudah alih akan mengakibatkan menjalankan tugas dalam penggunaan nombor telekomunikasi serta mencerminkan nilai nombor telefon bagi perkhidmatan telefon mudah alih supaya sejajar dengan mekanisme pasaran, Pejabat hendaklah menguruskan tawaran bilangan yang jarang berlaku. Peluang diberi kepada orang umum yang berminat atau orang di sisi untuk membolehkan untuk memilih nombor yang jarang berlaku mengikut kriteria dan prosedur yang ditetapkan oleh pejabat.

Dalam menganjurkan tawaran jarang nombor dalam perenggan satu, Pejabat hendaklah mengatur pakar akan pengendali manakala wang yang diperolehi dari tawaran hendaklah dihantar supaya hasil awam selepas ditolak perbelanjaan. Walau bagaimanapun, tawaran tawaran perbelanjaan termasuk perbelanjaan pengurusan, perbelanjaan publisiti dan lain-lain perbelanjaan yang berkaitan sebagai sesuai dan perlu.

Fasal 4 Pejabat hendaklah melantik Kumpulan kerja untuk melaksanakan tugas berikut.

- (1) Menyediakan pelan kerja, format dan prosedur untuk membida nombor jarang dan Kumpulan kategori nombor yang jarang mencadangkan kepada Suruhanjaya untuk pertimbangan memberikan persetujuan.
- (2) Menentukan bilangan nombor jarang yang dilancarkan untuk tawaran, tarikh dan tempoh setiap tawaran serta syarat tawaran dan operasi tawaran di bawah ini untuk mencadangkan Kepada Setiausaha-Agung untuk pertimbangan memberikan keizinan operasi bid.
- (3) Mengawal dan menyelia Menyusun untuk membida nombor jarang berada dalam perintah dan mencadangkan Ketua Setiausaha untuk mempertimbangkan membatalkan tawaran, menamatkan atau menangguh bid dan melakukan penjadualan semula komitmennya tarikh tawaran untuk nombor yang jarang berlaku di masa depan. Dalam kes bahawa ia dianggap tawaran itu adalah munasabah dan akuan untuk pembayaran harga rahsia, ketelusan, unfairness atau lain-lain alasan yang munasabah.
- (4) Melaporkan hasil daripada setiap bidaan yang menyusun untuk nombor yang jarang berlaku yang selesai, pada masa yang sama melaporkan berlaku masalah dan halangan, dan mencadangkan garis panduan pembetulan berkaitan masalah dan halangan-halangan untuk Ketua Setiausaha dan Suruhanjaya.
- (5) Dalam kes yang Kumpulan kerja yang bersesuaian, ia boleh mencadangkan Ketua Setiausaha melantik sub kerja Kumpulan untuk melaksanakan mana-mana akta lain yang berkaitan.

Fasal 5 Orang yang layak dalam penyertaan bidaan untuk nombor yang jarang seperti orang asli dan orang juristik yang boleh memiliki nombor telefon bagi perkhidmatan telefon mudah alih secara sah diperolehi dan layak sebagaimana yang ditentukan oleh pejabat. Fakta relevan dokume hendaklah dikemukakan dan niat hendaklah dinyatakan dalam penyertaan bidaan untuk nombor yang jarang berlaku seperti berikut.

- (1) Dalam kes orang asli

- (a) Surat kuasa wakil dan salinan kad pengenalan warganegara atau salinan Passport (dalam kes pemegang bebas Thai Kewarganegaraan) atau dokumen pengenalan yang dikeluarkan oleh agensi kerajaan proksi dan wakil dan dilekatkan dengan tandatangan yang mengesahkan dokumen yang betul, lengkap dan sah, hendaklah dikemukakan.
 - (b) Fakta relevan dokume atau lain-lain butiran data yang ditentukan oleh pejabat.
- (2) Dalam kes orang juristic
- (a) Salinan Sijil Pendaftaran Orang Juristik dengan tidak lebih daripada sembilan puluh (90) hari tempoh dan dilekatkan dengan dokumen pengesahan tandatangan oleh penandatangan diberi kuasa dalam mengikat orang juristik.
 - (b) Salinan kad pengenalan warganegara atau Salinan Pasport (dalam kes pemegang bebas Thai kewarganegaraan), atau salinan dokumen-dokumen pengenalan diri yang dikeluarkan oleh agensi kerajaan penandatangan diberi kuasa dalam mengikat berkenaa melalui orang dan dilekatkan dengan tandatangan yang mengesahkan dokumen yang betul, lengkap dan sah.
 - (c) Jika kebenaran bagi perwakilan, surat kuasa wakil dan salinan kad pengenalan warganegara atau salinan Passport (dalam kes pemegang bebas Thai kewarganegaraan) atau dokumen pengenalan yang dikeluarkan oleh agensi kerajaan proksi dan wakil dan dilekatkan dengan tandatangan yang mengesahkan dokumen yang betul, lengkap dan sah, hendaklah dikemukakan.
 - (d) Fakta relevan dokume atau lain-lain butiran data yang ditentukan oleh pejabat.

Walau bagaimanapun, pembida menyertai bilangan jarang perlu menandatangani sekuriti bidaan dalam jumlah dan keadaan yang ditentukan oleh pejabat.

Fasal 6 Di pejabat pada masa yang sama menganjurkan tawaran bilangan jarang oleh apa-apa kaedah atau beberapa kaedah seperti berikut.

- (1) Verbal Bid seperti bidaan didalam tarikh, masa dan tempat yang ditetapkan bagi tawaran seperti yang ditentukan oleh pejabat
- (2) Internet Bid seperti bidaan penyertaan dalam bidaan tarikh dan masa melalui laman web yang ditentukan oleh pejabat
- (3) Telephone Bid seperti bidaan penyertaan dalam bidaan tarikh dan masa melalui sistem telefon yang ditentukan oleh pejabat

Untuk berkesan, saksama, telus dan teliti tawaran bilangan jarang berlaku tanpa sebab gangguan mekanisme pasaran sebagai hasil daripada overabundant kuantiti bilangan memasuki pasaran, pejabat telah menentukan nisbah Kadar peratusan setiap Kumpulan nombor jarang yang akan dilancarkan bagi tawaran seperti yang dicadangkan oleh kumpulan kerja dalam Fasal 4 di setiap bidaan.

Fasal 7 Dalam kes bahawa perkara-perkara berikut akan muncul:

- (1) Penawar ini adalah sama dengan atau lebih daripada awal tawaran pembida tunggal sahaja dan pembida tersebut hendaklah Anugerah tawaran.
- (2) Pejabat hendaklah membatalkan tawaran nombor tersebut dan mempertimbangkan penjadualan tarikh bidaan baru sekiranya tiada pembida.

Dalam kes bahawa pejabat menganjurkan tawaran ketiga nombor apa-apa kerana tiada pembida, pejabat hendaklah menentukan tawaran awal nombor itu menjadi separuh jumlah tawaran awal yang utama.

Dalam kes yang di pejabat telah menganjurkan ketiga membida nombor mana-mana dan muncul bahawa tiada pembida untuk nombor itu muncul, Suruhanjaya hendaklah selanjutnya memperuntukkan nombor tersebut dengan kaedah yang ditetapkan dalam Notis mengenai National Telecommunications Commission pada kriteria peruntukan dan pengurusan bagi telekomunikasi nombor atau prosedur lain sebagaimana yang ditentukan oleh Suruhanjaya.

Fasal 8 Pembida yang dianugerahkan mempunyai kewajipan untuk membayar sepenuhnya jarang nombor VAT dan yuran lain yang berkaitan dalam tempoh tiga puluh (30) hari dari tarikh di mana pejabat mengesahkan keputusan tawaran mengikut syarat dan prosedur yang ditentukan oleh pejabat. Cagaran tawaran itu hendaklah dianggap sebagai sebahagian daripada pembayaran tawaran untuk nombor yang jarang berlaku.

Fasal 9 Dalam kes bahawa mana-mana pembida yang dianugerahkan tidak membayar jumlah bidaan di bawah syarat yang ditetapkan di Fasal 8, yang berikut hendaklah berkuatkuasa.

- (1) Ia dianggap bahawa tersebut dianugerahkan pembida mengetepikan hak di nombor itu dan pejabat hendaklah confiscate tawaran Keselamatan wang jarang jumlah terlaksananya dianugerahkan pembida.
- (2) Dalam kes semula bahawa pejabat pelancaran nombor jarang untuk membida dan tiada pembida atau terdapat penawar tetapi tawaran adalah lebih rendah daripada tawaran rendah, pembida

dianugerahkan yang tidak membayar jumlah bidaan hendaklah mengambil tanggungjawab pada margin yang.

Fasal 10 Dalam kes bahawa pembida yang dianugerahkan meninggal dunia tetapi jumlah bidaan masih belum sepenuhnya dibayar, apa-apa hak dan kewajipan yang timbul atau berkaitan untuk membida nombor jarang orang hendaklah dihentikan dan Pejabat akan melancarkan nombor tersebut jarang untuk membida semula kecuali waris atau Wasi akan memberitahu pewarisan hak untuk menggunakan nombor tersebut untuk perakuan dan benar-benar membayar amaun tertunggak bidaan dalam batas waktu enam puluh (60) hari dari tarikh kematian telah dianugerahkan pembida.

Fasal 11 Pejabat akan membayar balik wang Keselamatan tawaran kepada pembida dianugerahkan yang mengumumkan hasrat untuk memohon pengembalian wang keselamatan dalam tempoh tiga puluh (30) hari dari tarikh di mana pejabat mengesahkan keputusan tawaran. Selepas tarikh akhir itu lewat, dianggap yang notis pembida dianugerahkan untuk mengetepikan hak untuk menerima tawaran keselamatan wang sebagai balasan dan pejabat hendaklah menyerahkan wang keselamatan tersebut sebagai perolehan awam.

Fasal 12 Selepas selesai pembida dianugerahkan tawaran mengikut syarat yang ditentukan oleh pejabat, pembida yang dianugerahkan akan menerima sijil keputusan bidaan bagi nombor tersebut jarang supaya pensijilan tersebut akan diambil untuk menghubungi untuk mendaftar perkhidmatan pengguna dan Perasmian penggunaan perkhidmatan dengan pembekal perkhidmatan telefon mudah alih yang ditentukan oleh Suruhanjaya dalam tempoh sembilan puluh (90) hari dari tarikh diterima perakuan keputusan tawaran oleh pembida yang dianugerahkan. Penggunaan nombor tersebut jarang hendaklah selaras dengan perjanjian bagi penyediaan perkhidmatan pembekal perkhidmatan telefon mudah alih. Walau bagaimanapun, jika tarikh akhir tersebut telah tamat lampau, ia akan dianggap bahawa penawar telah dianugerahkan dengan mengetepikan hak di dalam bidden nombor supaya pejabat akan melancarkan bagi semula membida dan Pejabat akan membayar balik jumlah bidaan yang sudah dibayar oleh penawar yang telah dianugerahkan.

Dalam kes pembida yang dianugerahkan boleh memindahkan nombor beliau jarang ke pembekal perkhidmatan telefon mudah alih lain jika bertujuan selepas mendaftar untuk menggunakan perkhidmatan di bawah perenggan satu, manakala di sebelah kanan nombor telefon mudah alih adalah kekal dalam penggunaan perkhidmatan.

Fasal 13 Pejabat boleh mempertimbangkan perampasan hak pembida mengambil bahagian untuk membida nombor yang jarang berlaku di masa akan datang tawaran jika pembida menyertai mana-mana melanggar syarat yang ditetapkan oleh pejabat. Sebagai contoh, melanggar syarat pembayaran Jumlah bidaan nombor yang jarang berlaku, bertindak yang merupakan tawaran halangan atau menyebabkan tawaran yang tidak wajar atau mempunyai jenis penempatan rahsia harga, dan sebagainya. Walau bagaimanapun, ia juga termasuk pengarah urusan atau mana-mana orang yang bertanggungjawab dalam operasi yang berkenaan melalui orang serta peguam dalam penyertaan dalam hal bidaan atas nama orang juristik.

Fasal 14 Suruhanjaya berhak untuk dengan berkesan menguruskan telekomunikasi nombor sebagai sesuai dan perlu di masa hadapan dan yang boleh menjejaskan bilangan jarang selaras dengan definisi yang dinyatakan dalam Perjanjian ini.

Fasal 15 Pembekal perkhidmatan telefon mudah alih dan orang yang diamanahkan oleh pejabat untuk menguruskan tawaran di bawah Fasal 3 perenggan dua mempunyai kewajipan untuk memelihara dan melindungi hak pada data peribadi pembida yang mengambil bahagian.

Fasal 16 Sekiranya masalah itu daripada pemerhatian di bawah ini berlaku, Suruhanjaya hendaklah membuat keputusan yang muktamad dan keputusan Suruhanjaya adalah muktamad.

PERUNTUKAN SEMENTARA

Fasal 17 Dalam peruntukan nombor-nombor dalam kumpulan terpelihara, pejabat hendaklah mengatur bida nombor yang jarang berlaku seperti yang ditetapkan di dalam perjanjian ini, termasuk nombor telefon bagi perkhidmatan telefon mudah alih yang diperlukan atau popular oleh orang-orang. Pakar yang mencadangkan faedah yang maksimum kepada kerajaan hendaklah ditugaskan untuk mengurus bidaan nombor-nombor yang jarang berlaku dalam Kumpulan ini terpelihara seperti yang ditetapkan oleh pejabat.

Fasal 18 Bagi pengurusan yang berkesan bagi nombor-nombor di bawah kesesuaian teknikal, Suruhanjaya hendaklah menentukan dan mencari sekumpulan nombor yang dikhaskan untuk mana-mana penyedia perkhidmatan telefon mudah alih yang sesuai sebelum pelaksanaan tawaran.

Suruhanjaya hendaklah memperuntukkan kepada kategori nombor dengan kumpulan sedia ada tentang nombor terpelihara dalam penentuan dan pembahagian kumpulan nombor-nombor yang terpelihara di bawah perenggan satu. Satu kategori nombor terdiri daripada seratus kumpulan nombor dan kumpulan setiap nombor yang terdiri daripada nombor satu ratus ribu. Garis panduan pertimbangan adalah seperti berikut:

- (1) Dalam kes yang ada pembekal perkhidmatan telefon mudah alih tunggal yang pernah telah diperuntukkan untuk nombor tersebut bagi kategori nombor, Suruhanjaya hendaklah menentukan semua kumpulan nombor terpelihara untuk menjadi milik kepada pembekal tersebut.
- (2) Dalam kes yang terdapat lebih daripada satu penyedia perkhidmatan telefon mudah alih yang pernah ditugaskan untuk nombor tersebut bagi kategori nombor, Suruhanjaya terutamanya anggap dari kedudukan golongan terpelihara nombor seperti berikut:
 - (2.1) Dalam kes bahawa kedudukan kumpulan nombor terpelihara adalah di antara Kumpulan nombor yang diperuntukkan untuk pembekal perkhidmatan telefon mudah alih hanya satu, kumpulan simpanan nombor hendaklah berazam untuk tidak dipunyai oleh pembekal perkhidmatan telefon mudah alih tersebut.
 - (2.2) Dalam kes bahawa kedudukan kumpulan nombor terpelihara adalah di antara kumpulan nombor-nombor yang diperuntukkan untuk penyedia perkhidmatan telefon bimbit dua, kumpulan simpanan nombor hendaklah berazam untuk tidak dipunyai oleh pembekal perkhidmatan telefon mudah alih.
 - (2.3) Dalam kes kedudukan nombor terpelihara dalam kumpulan yang mana Kumpulan pertama seramai nombor atau tarikh Kumpulan kategori nombor, Kumpulan simpanan nombor hendaklah berazam untuk menjadi milik kepada pembekal telefon mudah alih yang diagihkan kepada kumpulan nombor seterusnya ke atau sebelum Kumpulan tersebut terpelihara nombor mengikut mana yang berkenaan.
- (3) Dalam kes selain daripada (1) dan (2), Suruhanjaya hendaklah menimbangankan menentukan mengikut kesesuaian.

Fasal 19 Pejabat hendaklah notis pemberi perkhidmatan telefon mudah alih untuk pengiktirafan keputusan pertimbangan Suruhanjaya di bawah Fasal 18 bagi pelaksanaan seperti berikut.

- (1) Pembekal perkhidmatan telefon mudah alih yang diperuntukkan untuk kumpulan tersebut terpelihara nombor, hendaklah notis Perkhidmatan telefon lain bagi perakuan mengenai perkhidmatan telefon mudah alih apa-apa kumpulan nombor bagi peruntukan perkhidmatan dalam tempoh lima belas (15) hari dari tarikh menerima notis bertulis dari pejabat; dan
- (2) Lain-lain pembekal perkhidmatan telefon hendaklah melaksanakan kumpulan itu nombor menjadi antara berjangkit dalam tempoh lima belas (15) hari dari tarikh menerima notis bertulis daripada pembekal perkhidmatan telefon mudah alih yang diagihkan untuk nombor dalam kumpulan tersebut nombor pada Notis mengenai National Telecommunications Commission pada kriteria peruntukan dan pengurusan bagi telekomunikasi nombor.

Walau bagaimanapun, peruntukan nombor dalam kumpulan nombor di bawah Fasal 18 akan dianggap sebagai benar-benar berkesan selepas dianugerahkan pembida nombor-nombor yang jarang berlaku dalam kumpulan tersebut terpelihara nombor sudah benar-benar telah dilaksanakan selaras dengan keadaan.

Jika ada tawaran berkesan tidak mutlak dari nombor yang jarang berlaku di mana-mana Kumpulan nombor menurut pemberitahuan ini dan Suruhanjaya akan memperuntukkan bahawa sekumpulan nombor mengikut prosedur yang telah ditentukan dalam pada Notis mengenai National Telecommunications Commission pada kriteria peruntukan dan pengurusan bagi telekomunikasi nombor, pejabat hendaklah memberitahu pemberi perkhidmatan telefon mudah alih yang diagihkan untuk kumpulan yang bilangan untuk menamatkan pelaksanaan komunikasi kumpulan nombor dengan telefon lain pembekal perkhidmatan.

Fasal 20 Pembekal perkhidmatan telefon mudah alih yang mempunyai kewajipan untuk membayar yuran sebanyak nombor telefon mudah alih kumpulan nombor terpelihara menurut daripada Notis mengenai National Telecommunications Commission pada kriteria peruntukan dan pengurusan bagi telekomunikasi nombor dan di bawah klausa masa berikut.

- (1) Dalam kes nombor jarang dengan pembida yang dianugerahkan, yuran sebanyak nombor hendaklah dibayar selepas pembida yang dianugerahkan telah mendaftar nombor itu untuk penggunaan perkhidmatan dalam tempoh lima belas (15) hari bulan berikutnya.

(2) Dalam kes nombor lain dalam kumpulan nombor terpelihara, yuran sebanyak nombor hendaklah dibayar apabila pembekal perkhidmatan telefon mudah alih yang mula mengagihkan baki nombor telefon perkhidmatan telefon mudah alih dalam Kumpulan nombor tersebut ke dalam saluran pendedaran.

Fasal 21 Pembekal perkhidmatan telefon mudah alih yang mempunyai kewajipan untuk notis mengenai pejabat untuk pengiktirafan tanpa berlengah-lengah apabila nombor jarang bidden berdaftar untuk menggunakan perkhidmatan oleh sesiapa sahaja atau sebelum pengagihan nombor dalam kumpulan diperuntukkan nombor terpelihara ke dalam saluran pendedaran mengikut mana yang berkenaan.

Notis ini hendaklah mula berkuatkuasa dari hari yang berikut dari tarikh penyiaran dalam Warta Kerajaan dan seterusnya.

Diisytiharkan pada hari 26 Jun 2015

Air Chief Marshal Thares Poonsri

Chairman of the National Broadcasting and Telecommunications Commission

Disertakan jadual untuk makluman Notis mengenai National Telecommunications Commission pada kriteria pembahagian nombor telefon jarang berlaku bagi perkhidmatan telefon mudah alih

Format	Contoh nombor dalam kategori 09
0x-xxxx-xxxx	09-9999-9999
09-xxxx-xxxx	09-8888-8888
09-9999-999A	09-9999-9994
09-xxxx-xx90/09-xxxx-xx09 x,y≠9,0	09-6666-6690/09-6666-6609
09-9999-99AB	09-9999-9926
0999-xxx-yyy	09-9911-1888
09-xyyy-yx90 x,y ≠9,0	09-1777-7190
09-Axxxx-xxxx	09-8999-9999
09-x000-y000	09-4000-5000
09-x000-x000	09-6000-6000
09A-xxxx-yyy	09-1555-5999
09-AAxx-xxxx	09-1188-8888
09-ABxx-xxxx	09-1299-9999
09A-B00-C000, B,C ≠, A ≠0	091-500-9000
09B-B00-C000, B ≠ 0 C ≠0	095-500-4000
09B-B00-B000, B ≠ 0	095-500-5000
09-xxxx-yyy	09-5555-9999
09-xxxx-xyyy	09-4444-4777
09-xxxx-xyyy	09-9999-9944
09-xxxx-xyxy	09-7777-7676
09-xxxx-xxx	09-7777-7771
09-yxxx-yyy	09-4666-4444
09-yxxx-xyyy	09-7111-1777
09-yxxx-xyyy	09-5999-9955
09-yxxx-xxx	09-7444-4447
09-yyxx-yyy	09-6611-6666
09-yyxx-xyyy	09-4411-1444

Format	Contoh nomor dalam kategori 09
09-yyxx-xyy	09-8844-4488
09-yyxx-xxx	09-2244-4442
09-yyxx-yyxx	09-8811-8811
09-xyzz-yx90	09-4177-1490
09-xxxx-xxAB	09-7777-7759
09-Axxx-xxxB	09-8855-5554
09-9999-9ABC	09-9999-9214
09-9xxx-xxxB	09-9444-4448
09A-xxx-yyzz	09-7555-7799
09-ABCC-xxxx	09-1644-9999
09-xyyy-wwzz	09-4488-6677
09-AB-xxx-yyy	09-1699-9888
09-AA-xxx-yyy ,	09-2233-3777
09-Axxx-Byyy bila x dan y tidak 0.	09-1333-4666
09-Axxx-Bxxx bila x bukanlah 0.	09-1555-8555
09-xxxx-xABC	09-5555-5498
09-Axxx-xxBC	09-4555-5584
09-Abxx-xxxx	09-4755-5558
09-ABCC-xyxy	09-1599-4646
09-xxxx-ABCD	09-5555-7164
09-Axxx-xBCD	09-1444-4735
09-ABxx-xxCD	09-1655-5548

Catatan: X dan Y = 0 – 9 Digit dengan Duplikasi, A B C D = 0 – 9 Digit tanpa Duplikasi

This translated version is prepared with the sole purpose of facilitating the comprehension of foreign participants in the telecommunication rules and regulations and shall not in any event or by any reason be construed or interpreted as having effect in substitution for supplementary to the Thai version thereof. If its translation to other languages is in contrary to Thai version, the latter shall prevail.

Please note that the translation has not been subjected to an official review by the Office of the National Broadcasting and Telecommunications Commission. The Office of NBTC, accordingly, shall not undertake any responsibility for its accuracy, nor be held liable for any loss or damages arising from or in connection with its use.